

<<英语>>

图书基本信息

书名：<<英语>>

13位ISBN编号：9787206059223

10位ISBN编号：7206059228

出版时间：2010-8

出版时间：吉林人民出版社

作者：张艳，等 编

页数：44

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

## 内容概要

《课时作业本：9年级英语（下）（新目标·人）》按章节编写，分课时编排练习，及时反馈课堂学习效果。

注重基本知识考查，强调自主学习意识。

培养探究式学习习惯，提高学生分析问题和解决问题的能力，鼓励学生大胆创新。

加强学习与生活实际的联系，培养学生灵活运用知识的能力。

练习题分层设计，难度适宜，不同程度的学生在训练中均能体验到成功的喜悦。

书籍目录

第一部分Unit 11 Could you please tell me where the restrooms are?Section ASection BSelf CheckReadingUnit 12 You're supposed to shake hands.Section ASection BSelf CheckReadingUnit 13 Rainy days make me sad.Section ASection BSelf CheckReadingUnit 14 Have you packed yet?Section ASection BSelf CheckReadingUnit 15 We're trying to save the manatees !  
Section ASection BSelf Check第二部分Unit 11达标测试卷Unit 12达标测试卷Unit 13达标测试卷Unit 14达标测试卷Unit 15达标测试卷中考模拟试题（一）中考模拟试题（二）中考模拟试题（三）参考答案

## 章节摘录

As teenagers , you have many dreams. Thesedreams can be very big , such as winning the NobelPrize , or they can be small. You may just want tobecome one of the ten best students in your class. Once you find a dream , what do you do with it ?

Do you ever try to make your dream real ?

Follow Your Heart by Australian writerAndrew Matthews tells us that making our dreamsreal is life's biggest challenge. "You may think you're not very good at someschool subjects , or that it is impossible for you tobecome a writer. These kinds of thoughts stop youfrom getting your dream , "the book says. In fact , everyone can make his dream cometrue. The first thing you must do is to rememberwhat your dream is. Don't let it leave your heart. Keep tellingyourself what you want. Do this step by step andyour dream will come true faster because a bigdream is , in fact , many small dreams. You must also never give up your dreams. There will be difficulties on the road to yourdreams. But the biggest difficulty comes fromyourself. You need to decide what is the mostimportant. Studying instead of watching TV willlead to better exam results , while saving five yuaninstead of buying an ice cream means you can buy anew book. As you get closer to your dream , it maychange a little. This is good as you have the chanceto learn more skills and find new interests. ....

#### 版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>